
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. november 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål A
Danmark har ikke siden anden verdenskrig været så tæt på krig, som vi er nu. På den 
baggrund er det meget bekymrende, at dansk forsvar er så svagt og end ikke er blevet 
styrket i de sidste to år. Vil forsvarsministeren redegøre for, hvilke fremskridt der er sket 
for dansk forsvars kampkraft i de sidste to år, siden den handlekraftige SVM-regering 
kom til? Ministeren bedes i sin besvarelse lægge til grund, at der med kampkraft menes 
soldater og våben, mens fremtidige planer og intentioner ikke regnes som kampkraft.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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